
Generalforsamling for Medlemshaverne 24. april 2019 

 

 

43 haver var repræsenteret ved fremmøde eller fuldmagt. 

 

Velkomst ved formanden (afgående) Niels Ebbesen 

 

1.  Anne Mayo valgt som dirigent. 

     Ebbe Andersen valgt som referent. 

 

2.  Formandens beretning udsendt sammen med indkaldelsen. 

     Spørgsmål om toiletprojekt, installation af el og fælles redskabsskur. Der blev svaret, at de tre   

     ting mest praktisk bliver ordnet på en gang, men at det sandsynligvis har lange udsigter. 

     Beretningen blev godkendt. 

 

3.  Ingen spørgsmål til regnskabet. 

     Regnskabet blev godkendt med forbehold for, at udgifterne til det nye raftehegn skulle betales af     

     fælleskassen. 

 

4.  6 indkomne forslag. 

 

     Kat (have 56) fremlagde på vegne af raftehegnslejerne forslag 1 og 2. Hun redegjorde for          

     baggrunden for forslagene som beskrevet og gav priseksempler på fremtidig vedligeholdelse. 

     Niels (have 65) fortalte om bestyrelsens holdning, som indebærer, at alle er ansvarlige for 

     vedligeholdelsen (herunder renovering) af deres hegn. Som en imødekommenhed over for 

     lejerne med de nye raftehegn og evt. senere dem med stålhegn er forslag 3 og 4 fremsat, hvor 

     det fastslås, at udgiften til nyt hegn indgår i vurderingen ved et lejeskifte. 

     Efterfølgende blev der en livlig diskussion, hvor et punkt var, om der er forskel på 

     vedligeholdelse og renovering, et andet punkt var forskellen på indre og ydre hegn. 

 

      Inden stemmeafgivelsen var der forslag fremme om at udskyde denne til en ekstraordinær 

      generalforsamling, men forsamlingen valgte at afholde afstemningen som planlagt. 

 

      Forslag 1 blev forkastet med       18 for       23 imod      2 blanke 

      Forslag 2 blev vedtaget med        21 for       20 imod      2 blanke 

 

      Herefter blev forslag 3 og 4 trukket tilbage af bestyrelsen. 

 

      Louise (have 47) fortalte om baggrunden for forslag 5 og 6. 

      Niels fortalte, at evt. nye opmålinger ville medføre uoverskuelige problemer (og udgifter), da 

      Medlemshaverne ingen hegnspæle har, og Louise trak forslag 5 tilbage. 

      Forslag 6 vil medføre vedtægtsændringer. Forsamlingen forkastede forslaget ved 

      håndsoprækning. 

 

5.  Budgettet skal ændres efter vedtagelsen af forslag 2. 

      Alt, som ikke vedrører de nye raftehegn, godkendes. 

 

6.  Niels Ebbesen går af som formand og træder ud af bestyrelsen. 

     Anne Mayo valgt som ny formand. 

 

 

 



7.  Kaspar Didriksen træder ud af bestyrelsen, men fortsætter som webmaster. 

     Bent Lauritsen træder ud af bestyrelsen. 

     Anne Katrine Stamatakis valgt som nyt medlem. 

     Haldor Færch valgt som nyt medlem. 

 

8.  Bitten Pedersen fortsætter som suppleant. 

     Ebbe Andersen fortsætter som suppleant. 

 

     

    Ny bestyrelse: 

    Anne Mayo (formand) (have 12a) 

    Lise Skjerbæk (have 37) 

    Anne Katrine Stamatakis (have 56) 

    Haldor Færch (have 28) 

    Bitten Pedersen (suppleant) (have 38) 

    Ebbe Andersen (suppleant) (have 10) 

 

 

9.  Niels Ebbesen valgt som revisor 

 

10. Evt. 

 

      Niels fortalte, at der nu bliver stakket hver 14. dag. Den nye bestyrelse holder møde med 

      Haveselskabet om sagen snarest. 

 

      Lise kunne berette, at Frederiksberg Afdelingen holder en foredragsaften med Nina Ewald om 

      ”Små haver, store muligheder” 12. juni kl. 19.30 i Paradehuset. Tilmelding på Haveselskabets 

      hjemmeside. 

      Der bliver også en aften kun for havelejerne med Nina Ewald, her bliver emnet ”Farver i 

      haven”. Det bliver i september, tidspunktet er ikke helt fastlagt endnu. 

 

      Kaspar er ved at lægge sidste hånd på Medlemshavernes hjemmeside. Man kan smugkigge 

      på http://medlemshaverne.dk/index.html 

 

      Visionspapiret er blevet ajourført 

 

 

Mødet sluttede kl.21.15 
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